
Or. 0002.12.2021 

 

PROTOKÓŁ Nr XXXIII/21 

z posiedzenia XXXIII Sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzonej 

w dniu 22 grudnia 2021 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazowieckiem. 

Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11 00 . Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, w momencie 

otwarcia uczestniczyło 14 radnych w związku z czym obrady są prawomocne. 

  Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził nieobecność: Radnego Józefa 

Sokolika (dołączył do posiedzenia w trakcie). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał  Burmistrza Miasta Jarosława Siekierko, 

Zastępcę Burmistrza Miasta Ewę Konarzewską, Skarbnika Miasta Renatę Kamińską, Kierowników 

i Dyrektorów jednostek organizacyjnych z terenu miasta oraz radnych Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek obrad został radnym dostarczony wraz 

z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad XXXIII sesji Rady Miasta. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miasta. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

5. Uchwalenie budżetu miasta Wysokie Mazowieckie na 2022 rok. 

6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-   

2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Wysokie Mazowieckie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególnych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXI/96/08 z dnia 26 maja 2008 r. w sprawie 

ustalenia opłat za korzystanie z obiektu i urządzeń Miejskiej Pływalni „Wodnik” w Wysokiem 

Mazowieckiem. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-

2025. 

13. Sprawy różne: 

a) ustalenie planu dyżurów radnych. 

14. Interpelacje i wnioski radnych. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał, czy ktoś ma uwagi do proponowanego 

porządku obrad. 

Zastępca Burmistrza Miasta Ewę Konarzewska wniosła o zdjęcie z porządku obrad punktu 8 

porządku obrad, tj. ,,Podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczególnych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania." w związku z potrzebą dalszej analizy projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza Miasta Ewę Konarzewska wniosła o dodanie do porządku 

obrad: ,,Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej" w miejsce zdejmowanej uchwały w związku 



z pismem Regionalnej Izby Obrachunkowej, w którym wskazano obszary do poprawy. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  poddał pod głosowanie zdjęcie z porządku 

punktu 8 tj. ,,Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególnych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania." 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad – zdjęcie z porządku obrad pkt. 8 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 

radnych, za zmianą 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że zmiana została przyjęta 

jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  poddał pod głosowanie dodanie do porządku 

obrad w punkcie 8 ,, Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie opłaty targowej." 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad – wprowadzenie w punkcie 8. ,,Podjęcie uchwały w 

sprawie w sprawie opłaty targowej. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 

radnych, za zmianą 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że zmiana została przyjęta 

jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zaproponował wprowadzenie do porządku w punkcie 

13  ,,Przyjęcie planu pracy Rady Miasta na 2022 rok” i zmianę kolejności pozostałych punktów 

porządku. 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad – wprowadzenie w punkcie 13. ,,Przyjęcie planu 

pracy Rady Miasta na 2022 rok” i zmianę kolejności pozostałych punktów porządku. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 

radnych, za zmianą 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  odczytał porządek po zmianach tj. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad XXXIII sesji Rady Miasta. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miasta. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

5. Uchwalenie budżetu miasta Wysokie Mazowieckie na 2022 rok. 

6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-

2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Wysokie Mazowieckie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXI/96/08 z dnia 26 maja 2008 r. w sprawie 

ustalenia opłat za korzystanie z obiektu i urządzeń Miejskiej Pływalni „Wodnik” w Wysokiem 

Mazowieckiem. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-

2025. 

13. Przyjęcie planu pracy Rady Miasta na 2022 rok. 



14. Sprawy różne: 

a) ustalenie planu dyżurów radnych. 

15. Interpelacje i wnioski radnych. 

16. Zapytania i wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do porządku,  nie zgłoszono, 

następie poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 

radnych, za przyjęciem głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3.Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony radnym 

pocztą elektroniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - nie wniesiono, następnie 

poddał pod głosowanie protokół z XXXII Sesji Rady Miasta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, głosowało 14 

radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres od 

30 listopada 2021 do 22 grudnia 2021 roku przedstawił Burmistrz Jarosław Siekierko  

(w załączeniu do protokołu). 

Ponadto Burmistrz poinformował Radę Miasta o bieżącym funkcjonowaniu, a w szczególności  

aktualnym stanie inwestycji, stanie trwających postępowań z zakresu zamówień publicznych, 

finansów, gospodarki nieruchomościowej i planowanych inwestycji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła sprawozdanie 

bez uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 5 Uchwalenie budżetu miasta Wysokie Mazowieckie na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt budżetu miasta został 

dostarczony radnym w materiałach. Projekt budżetu był przedmiotem obrad i opinii wszystkich 

komisji stałych,  wszyscy przewodniczący komisji złożyli pisemne opinie. Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Pozytywne opinie do przedstawionego materiału przedstawili: 

Przewodniczący komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki 

Przewodniczący komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski 

Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek, odczytał pozytywną opinię RIO w sprawie budżetu 

miasta Wysokie Mazowieckie na 2022 rok. (w załączeniu do protokołu) 



Skarbnik Miasta Renata Kamińska poinformowała, że projekt został przedłożony Zarządzeniem 

82/2021 z dnia 15 listopada 2021 roku, w sprawie projektu budżetu miasta na 2022 rok, a 

zarządzeniem Nr 95/2021 z dnia 14 grudnia 2021 rok zostały wprowadzone  autopoprawki,  

Skarbnik odczytała wprowadzone zmiany. Wniosła o przyjęcie autopoprawki Burmistrza Miasta do 

projektu budżetu miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie   autopoprawki do 

projektu budżetu miasta na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 15 

radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu budżetu miasta na 2022 

rok – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

budżetu miasta Wysokie Mazowieckie na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 15 

radnych, za  15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIII/190/2021 z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Wysokie Mazowieckie na 2022 rok. w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.6 Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2027 został dostarczony radnym w materiałach. Projekt uchwały był 

przedmiotem obrad i opinii wszystkich komisji stałych. Przewodniczący Rady poprosił o 

przedstawienie opinii komisji. 

Pozytywne opinie do przedstawionego materiału przedstawili: 

Przewodniczący komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki 

Przewodniczący komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski 

Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał pozytywną opinię RIO w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027. ( w załączeniu do protokołu) 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska poinformowała, że projekt uchwały został przedłożony 

Zarządzeniem 83/2021  z dnia 15 listopada2921 roku,  w sprawie Uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027, a Zarządzeniem Nr 96/2021 z dnia 14 grudnia 2021 

rok zostały wprowadzone  autopoprawki. Skarbnik Miasta odczytała wprowadzone zmiany. Wniosła 

o przyjęcie autopoprawki Burmistrza Miasta do projektu uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2027. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXIII.190.2021%20z%20dn.2021-12-22.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXIII.190.2021%20z%20dn.2021-12-22.pdf/attachment.1


Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie wprowadzenie  

autopoprawki do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 15 

radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2027- nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 15 

radnych, za  15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIII/191/2021 z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2027 w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek pogratulował Burmistrzowi Jarosławowi 

Siekierko przyjęcia budżetu, życząc, aby osiągnięty rezultat ,, nie był gorszy jak w roku 2021" . 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko złożył podziękowania za przyjęcie budżetu, w swojej 

wypowiedzi nawiązał do realizowanych  i planowanych inwestycji. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek, poinformował, że projekt uchwały  został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała się  

komisja Funkcjonowania Miasta. Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Pozytywną opinię w przedmiocie projektu uchwały i rozstrzygnięcia uwag zgodnie 

z załącznikiem 4 projektu uchwały przedstawił Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta 

Bogdan Matuszewski, przewodniczący komisji zdał relację z posiedzenia komisji w powyższym 

zakresie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie rozstrzygnięcie uwagi do 

projektu zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Wysokie Mazowieckie zgodnie  z rozstrzygnięciem Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie -

uwaga nieuwzględniona, załącznik Nr 4. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 14 

radnych, za  14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła sposób 

rozstrzygnięcia uwagi, zgodnie z załącznikiem 4 projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXIII.191.2021%20z%20dn.22.12.2021%20wpf%20na%20lata%202022-2025.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXIII.191.2021%20z%20dn.22.12.2021%20wpf%20na%20lata%202022-2025.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXIII.191.2021%20z%20dn.22.12.2021%20wpf%20na%20lata%202022-2025.docx/attachment.1


Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 14 

radnych, za  14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIII/192/2021 z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Wysokie 

Mazowieckie w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

8.Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała się  

komisja Funkcjonowania Miasta oraz komisja Finansowa. Poprosił o przedstawienie opinii 

komisji. 

Pozytywne opinie do projektu uchwały przedstawili: 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

opłaty targowej. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 15 

radnych, za  15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIII/193/2021 z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie opłaty targowej w 

załączeniu do protokołu.) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała się  

komisja Funkcjonowania Miasta oraz komisja Finansowa. Poprosił o przedstawienie opinii 

komisji. 

Pozytywne opinie do projektu uchwały przedstawili: 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował ponadto, że 

opinia została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował ponadto, że opinia 

została przyjęta przy  dwóch głosach przeciw. 

W dyskusji uczestniczyli: 

Radna Katarzyna Ogrodnik, Radny Przemysław Alkowski, Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie 

Jarosław Siekierko, Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek, Przewodniczący komisji 

Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski, Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech 

Moczydłowski. 

W dyskusji omówiono kwestię przetargu związanego z odbiorem odpadów komunalnych i wzrostem 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/cms/page/uchwala-nr-xxxiii1922021-z-dnia-22-grudnia-2021-r-w-sprawie-zmiany-studium-uwarunkowan-i-kierunkow-zagospodarowania-przestrzennego-miasta-wysokie-mazowieckie-p.1150465.html
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/cms/page/uchwala-nr-xxxiii1922021-z-dnia-22-grudnia-2021-r-w-sprawie-zmiany-studium-uwarunkowan-i-kierunkow-zagospodarowania-przestrzennego-miasta-wysokie-mazowieckie-p.1150465.html
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/cms/page/uchwala-nr-xxxiii1922021-z-dnia-22-grudnia-2021-r-w-sprawie-zmiany-studium-uwarunkowan-i-kierunkow-zagospodarowania-przestrzennego-miasta-wysokie-mazowieckie-p.1150465.html
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXIII.%20193.2021.2021-12-22.pdf/attachment.1


kosztów tym związanych, omawiano alternatywne rozwiązania i  kwestie finansowe, inflacje, wzrost 

kosztów osobowych, czy wzrost kosztów paliw.  Radni wrócili do tematu dotyczącego ustawowych 

zmian kwot bazowych, ogólnych wzrostów cen, a także cen podatków i opłat gospodarowania 

odpadami w gminach ościennych. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

tej opłaty. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 15 

radnych, za  13, przeciw 2, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIII/194/2021 z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty w 

załączeniu do protokołu.) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.10 Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXI/96/08 z dnia 26 maja 2008 r. w sprawie 

ustalenia opłat za korzystanie z obiektu i urządzeń Miejskiej Pływalni „Wodnik” 

w Wysokiem Mazowieckiem. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała się  

komisja Finansowa. Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował o jednogłośnie 

pozytywnej opinii komisji. 

Radna Katarzyna Ogrodnik, Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko, Radny Karol Nowicki, 

Przemysław Alkowski, Wiceprzewodniczący Adam Buciński, 

W dyskusji omówiono: 

Koszty funkcjonowania pływalni, kwestię fotowoltaiki zainstalowanej w pływalni i jej przełożenie 

na koszty, sytuacje epidemiczną i jej wpływ na funkcjonowanie pływalni. Burmistrz Miasta 

przedstawił sytuację ekonomiczną pływalni, Radny Przemysław Alkowski wyraził dezaprobatę 

wobec wzrostu opłaty. Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński wskazał na ograniczone 

możliwości finansowania jednostki. Radny Karol Nowicki zaapelował o korzystanie z usług 

pływalni miejskiej, celem wspierania jej budżetu. Radny Przemysław Alkowski złożył wniosek 

formalny o zakończenie dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały  

zmieniającej Uchwałę Nr XXI/96/08 z dnia 26 maja 2008 r. w sprawie ustalenia opłat za 

korzystanie z obiektu i urządzeń Miejskiej Pływalni „Wodnik” w Wysokiem Mazowieckiem. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 15 

radnych, za  14, przeciw 1, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIII/195/2021 z dnia 22 grudnia 2021r. zmieniająca Uchwałę Nr XXI/96/08 z 

dnia 26 maja 2008 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z obiektu i urządzeń Miejskiej 

Pływalni ,,Wodnik" w Wysokiem Mazowieckiem. w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/UchwałaXXXIII.%20194.2021.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/UchwałaXXXIII.%20194.2021.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXIII.%20195.2021.2021-12-22.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXIII.%20195.2021.2021-12-22.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XXXIII.%20195.2021.2021-12-22.pdf/attachment.1


Ad.  11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała się  

komisja  Finansowa. Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował o pozytywnej opinii 

komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 14 

radnych, za  14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIII/196/2021 z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie zmian w budżecie miasta 

na 2021 rok. w załączeniu do protokołu.) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-

2025. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała się  

komisja  Finansowa. Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował o pozytywnej opinii 

komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2021-

2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 14 

radnych, za  14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXIII/197/2021 z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025. w załączeniu do protokołu.) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 13 Przyjęcie planu pracy Rady Miasta na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt został przesłany radnym 

poczta elektroniczną, plan był konsultowany aby terminy zawite nie były przekraczane. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi – nie zgłoszono. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXIII.196.2021%20z%20dn.2021-12-22%20zmiany%20w%20budżecie%202021%20rok.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXIII.196.2021%20z%20dn.2021-12-22%20zmiany%20w%20budżecie%202021%20rok.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXIII.197.2021zmiany%20WPF%202021-2024%20z%20dn.%2022.12.2021.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXIII.197.2021zmiany%20WPF%202021-2024%20z%20dn.%2022.12.2021.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXIII.197.2021zmiany%20WPF%202021-2024%20z%20dn.%2022.12.2021.docx/attachment.1


Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zaproponował skreślenie punktu ,,Przyjęcie planu 

pracy Rady Miasta na 2022 rok" z miesiąca styczeń w związku z podejmowaniem planu w grudniu, 

aby komisje mogły się przystosować. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek plan pracy Rady Miasta na 2022 rok po 

poprawce. 

uwag – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie  plan pracy Rady Miasta 

na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 14 

radnych, za  14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  plan pracy Rady Miasta na 2022 rok został 

przyjęty. 

14.Sprawy różne: 
a) ustalenie planu dyżurów radnych. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przedstawił propozycję dyżurów radnych, jako 

sposób rozliczenia, proporcjonalnego udziału w dyżurach w zależności od funkcji radnego. 

Omówiono sytuację epidemiczną, 

Radny Józef Sokolik złożył wniosek, aby na tym etapie nie ustalać dyżurów w związku z sytuacją 

epidemiczną,  wskazując że jest zwolennikiem ustalania dyżurów radnych. 

Radna Katarzyna Ogrodnik złożyła wniosek poddanie głosowaniu  i ustalenie dyżurów. 

Radny Adam Buciński wniósł o sprostowanie omyłki pisarskiej w nazwisku Radnego Lecha 

Jamiołkowskiego. 

Radny Sławomir Mioduszewski wskazał, że poopiera Radną Katarzynę Ogrodnik  ponadto 

wskazał, że radni upoważnili Przewodniczącego do zawieszenia dyżurów w związku z sytuacją 

epidemiczną, a ponadto odwieszenia ich w stosownym czasie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie  ustalenie planu dyżurów 

radnych zgodnie z dalej idącym wnioskiem Radnej Katarzyny Ogrodnik, w przypadku jeżeli  plan 

dyżurów radnych zostanie przyjęty wniosek Radnego Józefa Sokolika stanie się bezasadny. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głosowało 14 

radnych, za  13, przeciw 1, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że plan dyżurów radnych został 

przyjęty. 

b) Przewodnicząca Katarzyna Ogrodnik zdała sprawozdanie z posiedzenia komisji Skarg 

Wniosków i Petycji, radna wskazała ze komisja przygotowała plan pracy na  kolejny rok, 

sprawozdanie zostanie przedstawione zgodnie z planem pracy w styczniu. 

c)Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko zaprosił wszystkich zebranych na 

spotkanie opłatkowe  po obradach sesji ,,w imieniu swoim i Przewodniczącego Rady Miasta 

Wysokie Mazowieckie". 

d)Życzenia Świąteczne i Noworoczne Mieszkańcom Miasta złożyli: 

- Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

- Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko 

Ad.15 Interpelacje i wnioski radnych. 



Nie zgłoszono. 

Ad.16 Zapytania i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad.17 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta zamknął XXXIII sesję Rady 

Miasta (godz. 12 56) (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) Integralną część protokołu 

stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji. Na tym protokół zakończono 

i podpisano. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządził 

Damian Cieślukiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta 

Marek Kajurek 

 

 


